

ZH-2150型 海绵圆切机

ZH-2150 Foam peeling machin

【设备特点】 【EQUIPMENT FEATURES】

本机主要用于圆形海绵持续地进行长薄片切割工作，本机采用先进的自动化技术，工艺先进，精度高。

This machien is mostly used for round foam rubber into slices continuously long flat cutting. The machine adopts imported frequency conversion timing control technice the technical is advanced, and the cutting precision well.



【主要技术规格】 【SPECIFICATION】

型号 Model	QHQG-2150	刀带长度Blade lenght	8940mm
切割海绵尺寸 Cut foam size	φ2000×W2150mm	机器重量Machine weight	1800kg
旋转速度Turning speed	25-30m/min	总功率Power	4.5kw
切割厚度 Cutting thickness	2-25 mm	机器外形尺寸 Machine external size	L4430×W1650×H1950mm

以上参数仅供参考，实际技术参数以出厂产品为准。

Remark: The above only for reference . All the data is subjected to sold production.

ZH-10A/10B型 再生海绵生产线/带蒸汽

ZH-10A/10B Foam re-bonding machine/with steam

【设备特点】 【EQUIPMENT FEATURES】

本机主要用于将已经粉碎的泡绵与胶水混合，再经过发泡成型模，经油压系统压成相应要求密度的再生泡绵。本机具有搅拌、混合、加压成型的一整套流水线生产线，生产效率极高。最新研制的全自动带蒸汽的装置模具，更可将生产效率提高5倍。

This machien is mostly used for foam flocks that come from crushing maown into mixing drum of foam Re-bonding machine after mixing with adhesive, the mixture is dropped down into a standard size mold L2m × W1.55 × H1.2m where it goes under hydraulic pressure to shape bonded foam. The new developed automatic re-bonding machine with a steam can produce foam 5 times as fast as form one.

【主要技术规格】 【SPECIFICATION】

型号 Model	QHZS-10A	QHZS-10B(with steam)
搅拌箱容积Stirring cubage	10m ³	10m ³
搅拌速度Stirring speed	40r/min	40r/min
油缸最大压力pressure of oil jar	12000kg	12000kg
发泡模具molding tanks	L2000×W1500×H1800mm (2pcs)	L2000×W1500×H1000mm (1pcs)
功率 Power	15KW	16.7KW

ZH-10A 再生海绵生产线



ZH-10B 再生海绵生产线（带蒸汽）

